

OPRA Non-Professional Subscriber Agreement OPRA非专业用户协议



Contact Information 联系信息:

Log in and go to Client Services > Message Center to contact us
登入并进入客户服务>信息中心联系我们

Mailing Address 邮寄地址:

PO Box 2760, Omaha, NE
68103-2760

In case of any discrepancy between the English and Chinese version of this form, the English version shall prevail.

如果表格中的任何中文与英文不符，则以英文版为准。

Important notice: This subscriber agreement (this “Agreement”) is an agreement between you and TD Ameritrade, Inc. for you to receive information published by the options price reporting authority, LLC (“OPRA”). Please read this agreement carefully. If you do not agree to these terms and conditions, you will be unable to receive the information.

This Agreement uses several special terms.

By clicking on the “I agree” button at the end of this Agreement, you are applying to receive from TD Ameritrade, Inc. (“TD Ameritrade”) a market data service (the “Service”) providing access to current options last sale and quotation information and related information (“OPRA Data”) published by OPRA, and you further agree as follows:

1. You will receive OPRA Data solely for your own use in connection with your personal investment activities and the personal investment activities of your immediate family members.
2. You will not resend or otherwise give OPRA Data to any other person.
3. OPRA Data is and shall remain the property of the respective exchange or other market on which a reported transaction took place or a reported quotation was entered (the “Participant”).
4. The terms and conditions of this Agreement may be modified by OPRA at any time upon notice to you.
5. This Agreement may be terminated by you or TD Ameritrade upon 30 days notice for any reason. TD Ameritrade may terminate this Agreement immediately if TD Ameritrade or OPRA determines that you are not in compliance with the Agreement.
6. Disclaimer of Liability -- Neither TD Ameritrade, OPRA, OPRA’s Processor, nor any OPRA participant guarantees the timelines, sequence, accuracy, or completeness of any of the OPRA data supplied to you hereunder and neither TD Ameritrade, OPRA, OPRA’s processor, nor any OPRA participant shall be liable in any way, to you or to any other person, for any loss, damages, cost, or expense which may arise from any failure of performance by TD Ameritrade, OPRA, OPRA’s processor, or any OPRA participant, or from any delays, inaccuracies, errors in, or omissions of, any of the OPRA data or in the

重要通知：此份用户协议（简称“协议”）为您与德美利证券公司之间的协议，旨在为您提供期权报价管理局（OPTIONS PRICE REPORTING AUTHORITY, LLC，简称“OPRA”）所发行的资料。请仔细阅读本协议。若您不同意协议相关条文或条款，请恕我们将无法提供资料给您。

本协议使用了若干专业术语。

您一旦点击本协议结尾的“我同意”按键，即代表您申请接收德美利证券公司（简称“德美利证券”）相关市场数据服务（简称“服务”），取得由 OPRA 所发行的最新期权销售与报价资料及相关资料（简称“OPRA 资料”），并同意以下事项：

1. 您收到的 OPRA 资料，仅供您自己以及直系亲属的个人投资活动的使用。
2. 您不得转发或将 OPRA 相关资料提供给他人。
3. OPRA 数据属于并应继续属于报告交易发生或报告输入报价的相关交易所或其他市场（“参与者”）的财产。
4. OPRA 可能不时修订协议相关条文与条款，并向您发出通知。
5. 您或德美利证券可基于任何原因，提前30天发出通知解除此协议。若德美利证券或 OPRA 认定您未能遵守本协议，那么德美利证券可以立即终止本协议。
6. 免责声明-德美利证券、OPRA、OPRA 操作人员或任何 OPRA 参与人员，对于本协议所提供 OPRA 资料的及时性、顺序性、准确性或完整性均不作任何担保，且德美利证券、OPRA、OPRA 操作人员或任何 OPRA 参与人员对于您或任何他人因德美利证券、OPRA、OPRA 操作人员或任何 OPRA 参与人员表现不佳，或因 OPRA 数据或传输或传送任何延迟、失准、错误或疏失所造成相关损失、损害、成本或支



transmission or delivery thereof, whether or not due to any negligent act or omission on the part of TD Ameritrade, OPRA, OPRA's processor, or any OPRA participant. In no event shall TD Ameritrade, OPRA, OPRA's processor, or any participant be liable for any incidental, special, indirect, or consequential damages, including but not limited to lost profits, trading losses, or damages resulting from inconvenience or loss of use of the service.

7. You represent to TD Ameritrade that you are not a securities broker-dealer, investment advisor, futures commission merchant, commodities introducing broker or commodity trading advisor, member of a securities exchange or association or futures contract market, or an owner, partner, or associated person of any of the foregoing, nor are you employed by a bank or an insurance company or an affiliate of either to perform functions related to securities or commodity futures investment or trading activity. You also agree to notify TD Ameritrade promptly if your circumstances change such that any of the statements in this section of the Agreement would no longer be true for you.
8. In addition to TD Ameritrade, this Agreement is for the express benefit of OPRA, the central processor that OPRA has chosen to process all information provided, and each Participant.

出概不负责，与德美利证券、OPRA、OPRA操作人员或任何OPRA参与人员相关疏失行为或疏漏与否无关。任何情况下，德美利证券、OPRA、OPRA操作人员或任何参与人员对任何附带的、特殊的、间接的或结果性损害概不负责，包括但不限于利润损失、交易损失或因使用本服务的不便性或无法使用所造成的损害。

7. 您向德美利证券声明：您不是证券经纪交易商、投资顾问、期货佣金商、商品介绍经纪人或商品交易顾问、证券交易所或协会或期货合约市场的成员，或任何上述机构所有者、合伙人或关联人士。您亦不受雇于银行或保险公司或其附属机构，从事与证券或商品期货投资或交易活动有关的业务。您也同意，如果您的情况有任何变更，以至于本协议中本节的所有声明不再适用于您，将及时通知德美利证券。
8. 除了德美利证券，本协议意在确保OPRA、OPRA 所选用于处理及提供所有资料的中心操作人员以及各个参与人员的明确利益。

Investment Products:
Not FDIC Insured * No Bank Guarantee * May Lose Value

TD Ameritrade, Inc., member FINRA/SIPC, a subsidiary of The Charles Schwab Corporation. TD Ameritrade is a trademark jointly owned by TD Ameritrade IP Company, Inc. and The Toronto-Dominion Bank. ©2021 Charles Schwab & Co. Inc. All rights reserved.

投资产品：
非FDIC保险 * 非银行保证 * 可能损失价值

德美利证券公司作为 FINRA/SIPC 成员，是Charles Schwab Corporation的子公司。德美利证券是由 TD Ameritrade IP Company, Inc. 和 Toronto-Dominion Bank 共同拥有的商标。©2021 Charles Schwab & Co. Inc.版权所有。